
 
PROTOKÓŁ NR 0063 – 4/5/2011 

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 
w dniu 17 lutego 2011r. 

 
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 110 A   
Czas posiedzenia:  godz. 13.30-16.30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. REALIZACJA PROGRAMU ZDROWOTNEGO DLA MIESZKAŃCÓW 

MIASTA JASTRZĘBIE-ZDRÓJ. 
4. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój, 
 

• projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  
 

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie, 
 

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektów socjalnych wynikających z 
„Strategii rozwiązywania problemów społecznych Jastrzębia Zdroju na lata 
2011-20105”, 
 

• projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu interdyscyplinarnego w Jastrzębiu-Zdroju oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 
 

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Zdrowotnego dla 
Mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2011”, 
 



• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój 
zabudowanej budynkiem przychodni zdrowia przy  
ul. Turystycznej, 
 

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty od 
opłat rocznych z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd. 
 
5. Wolne głosy i wnioski. 
6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 

 
13 grudnia 2010r., 
17 grudnia 2010r., 
20 grudnia 2010r., 
20 stycznia 2011r. 

II część posiedzenia – wyjazd do Zespołu Ognisk Wychowawczych w Jastrzębiu 
Zdroju- ul. Opolska i Turystyczna. 
 

7.  Zakończenie posiedzenia.  

 
 
Ad. 1 
Otwarcie posiedzenia.  
Otwarcia posiedzenia dokonała P. Bernadeta Magiera – Przewodnicząca Komisji, 
powitała zaproszonych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząc odczytała proponowany porządek obrad. 
 
Marian Króliczek 
Zgłaszam wniosek o ujęcie w porządku obrad w punkcie wolne głosy i wnioski – 
odwołanie radnej Elżbiety Siwiec ze stanowiska wiceprzewodniczącej Komisji. 
 
Komisja przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
REALIZACJA PROGRAMU ZDROWOTNEGO DLA MIESZKAŃCÓW MIASTA 
JASTRZĘBIE-ZDRÓJ. 
Program zdrowotny dla mieszkańców miasta przedstawiła i omówiła naczelnik 
Wydziału Zdrowia Halina Humeniuk.  
 
Program stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

 
 



 
Ad. 4   
Sprawy bieżące: 
 
• projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jastrzębie-Zdrój, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła naczelnik Wydziału 
Gospodarki Mieszkaniowej P. Joanna Cisek. Autopoprawka do uzasadnienia 
projektu uchwały polega na sprostowaniu błędu w § 17 pkt. 1 Uchwały                  
Nr LXIII/795/2010 Rady Miasta Jastrzębie - Zdrój z dnia 28 października 2010 r.              
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Jastrzębie – Zdrój, poprzez zastąpienie zapisu cytuję „określonych 
w § 5 uchwały” na zapis „określonych w § 4 uchwały”.  
Sprostowanie powyższego zapisu jest niezbędne do prawidłowej interpretacji               
§ 17 pkt. 1. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0.  
 
• projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła naczelnik Wydziału 
Zdrowia P. Halina Humeniuk. Na podstawie art. 32 ust. 1 ustawy z dnia 5 
czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym  powiat wykonuje określone zadania 
publiczne w zakresie promocji i ochrony zdrowia. Zgodnie z art.94 ust.1 i 2 
ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne -rozkład godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych powinien być dostosowany do potrzeb ludności                  
i zapewniać dostępność świadczeń również w porze nocnej,  w niedzielę, święta                
i inne dni wolne od pracy. Rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
danym terenie określa, w drodze uchwały, rada miasta. Kierując się ustawowym 
obowiązkiem Wydział Zdrowia i Polityki Społecznej przygotował uchwałę 
zawierającą spójną regulację na temat pracy aptek na terenie Miasta Jastrzębie- 
Zdrój, która umożliwi dostęp do dyżurujących aptek. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0.  

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta                  
– Dariusz Holesz. Poinformował, że zaproponowane zmiany dotyczą,                  
w szczególności upoważnień udzielonych przez organ stanowiący Prezydentowi 
Miasta. Istnieje możliwość refundacji wydatków w ramach SKUU, 
prawdopodobnie zostaną dane upoważnienia kierownikom do refundacji 
wydatków pomiędzy szkołami. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 



 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że w związku z uwagą II Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach zawartą w Uchwale                  
Nr 4100/11/117/2010 z dnia 2 grudnia 2010 roku w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Prezydenta Miasta Jastrzębie Zdrój projekcie uchwały w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2043 likwidacji ulegają 
zawarte w załączniku nr 5 przedsięwzięcia wieloletnie dotyczące umów, których 
realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 
zapewnienia ciągłości działania Miasta i z których płatności wykraczają poza rok 
budżetowy.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie, 
 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła wicedyrektor Ośrodka 
Pomocy Społecznej Teresa Bac. Przyjęcie Programu przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie pozwoli na tworzenie systemu 
wsparcia dla osób i rodzin uwikłanych w problem przemocy domowej, co pozwoli 
na skuteczniejsz i szybszą pomoc. Dobra znajomość problemu i dobrze działające 
służby zajmujące się profilaktyką i wsparciem rodzin zagrożonych przemocą to 
szansa na profesjonalną Pomo. Zintegrowanie działań instytucji, które realizują 
zadania w zakresie występującej przemocy domowej do możliwości 
diagnozowania zjawiska podnoszenia świadomości społeczności lokalnej, 
doskonalenia wiedzy i umiejętności osób zajmujących się przemocą domową.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Ośrodek Pomocy Społecznej działa intensywnie, brakuje jednak instrumentów, 
które trwale mogłyby te problemy rozwiązać, mówię tu o mieszkaniach 
socjalnych, domu dla matki z dzieckiem, noclegowni. Bez tych elementów praca 
jest niedokończona, a jest to zadanie własne gminy. Radni winni iść w tym 
kierunku.  
 
Bernadeta Magiera 
Jaki jest dalszy ciąg sprawy powołania Domu Samotnej Matki przy parafii Matki 
Boskiej Częstochowskiej? 
 
Teresa Bac 
Nie ma ostatecznej decyzji, jaka forma działalności będzie tam prowadzona, 
Ksiądz nie wypowiedział się jeszcze ostatecznie na ten temat. Jest potrzebny 
ośrodek interwencji kryzysowej w mieście, najbliższy jest w Wodzisławiu, który 
niechętnie pryzjmuje osoby z ościennych miast.  
 



 
Franciszek Piksa 
Kilka lat temu dofinansowaliśmy powstający budynek przy ul. Szkolnej w kwocie 
ok. 30 tys.miał to być budynek na potrzeby ośrodka dla samotnej matki, nie 
zostało w tym zakresie zawarte żadne porozumienie.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektów socjalnych wynikających z 

„Strategii rozwiązywania problemów społecznych Jastrzębia Zdroju na lata 
2011-20105”, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła wicedyrektor 
Ośrodka Pomocy Społecznej P.Teresa Bac. Przyjęta na sesji Rady Miasta w dniu 
28 pażdziernika 2010r. Uchwała Nr LXIII/777/2010 w sprawie  ,,Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Jastrzębia-Zdroju na lata 2011-2015” 
będzie realizowana w opraciu o opracowane projekty socjalne które będą służyły 
rozwiązywaniu najistotniejszych problemów społecznych mieszkańców Miasta. 
Pierwsze z projektów dotyczą osób z zaburzeniami depresyjno-lękowymi, rodzin z 
przemocą, rodzin osób chorych na schizofrenię, dzieci z placówek opiekuńczo-
wychowawczych i rodzin zastępczych, dzieci szczególnie uzdolnionych z rodzin 
ubogich. Realizacja proponowanych projektów socjalnych będzie przebiegała w 
oparciu o środki finansowe z zadań własnych gminy. W budżecie Miasta na rok 
2011 środki na proponowane projekty socjalne wynoszą: 

 Grupy wsparcia – 5.147,00zł 
 Mieszkania chronione – 21.710,00zł w tym: 

• media – 10.824,00zł 
• czynsz – 6.522,00zł 
• zakupy – 1.400,00zł 
• remonty – 2.964,00zł 

 Stypendia dla dzieci uzdolnionych – 34.000,00zł 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 
• projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu interdyscyplinarnego w Jastrzębiu-Zdroju oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła wicedyrektor Ośrodka 
Pomocy Społecznej Teresa Bac. Powołanie Zespołu Interdyscyplinarnego wynika 
z zapisów art. 9a ustawy o przeciwdziałaniu przemocy, mówiący o zasadach 
funkcjonowania Zespołu, jego składzie i organizacji pracy. Rada Gminy w drodze 
Uchwały określa tryb, sposób powoływania i odwoływania członków Zespołu oraz 
szczegółowe warunki jego funkcjonowania. Powołanie Zespołu pozwoli na 
zintegrowanie działań różnych instytucji w diagnozowaniu zjawiska przemocy w 
rodzinie, udzielania skutecznej pomocy oraz prowadzenia analizy występującego 
zjawiska. Systematyczne działania, wzajemny kontakt, podział zadań do 
realizacji, monitoring prowadzonych środowisk, w których występuje przemoc 



 w rodzinie pozwala na pełniejszy wgląd i ocenę sytuacji, a następnie udzielenia 
pomocy i wsparcia potrzebnego do rozwiązania problemu. Tworzy się 
zintegrowany system pomocy ofiarom przemocy w rodzinie.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
• projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Zdrowotnego dla 

Mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2011”, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła naczelnik Wydziału 
Zdrowia P. Halina Humeniuk. Na podstawie art. 7 ust.1 pkt. 5  ustawy z dnia 8 
marca 1991 r. o samorządzie gminnym zaspokajanie zbiorowych potrzeb 
mieszkańców, w tym również z zakresu ochrony zdrowia należy do zadań 
własnych gminy. Zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2004 r. o 
świadczeniach opieki zdrowotnej  finansowanych ze środków publicznych  do 
zadań własnych gminy w zakresie równego dostępu do świadczeń opieki 
zdrowotnej należy w szczególności opracowywanie i realizacja oraz ocena 
efektów programów zdrowotnych wynikających z rozpoznanych potrzeb 
zdrowotnych i stanu zdrowia mieszkańców gminy. Kierując się ustawowym 
obowiązkiem Wydział Zdrowia i Polityki Społecznej opracował „Program 
zdrowotny dla Mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2011”. Przytoczona 
wyżej ustawa o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków 
publicznych, tj.: art. 5 pkt 30, określa program zdrowotny jako – zespół 
zaplanowanych i zamierzonych działań z zakresu opieki zdrowotnej, ocenianych 
jako skuteczne, bezpieczne i uzasadnione, umożliwiających  w określonym 
terminie osiągnięcie założonych celów, polegających na wykrywaniu i 
zrealizowaniu określonych potrzeb zdrowotnych oraz poprawy stanu zdrowia 
określonej grupy świadczeniobiorców, finansowany ze środków publicznych.  
Przedłożony do przyjęcia „Program zdrowotny dla mieszkańców Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2011”  zawiera wszystkie, ustawowo określone cechy, a 
w szczególności:  

1. zawiera informacje o dotychczas zrealizowanych działaniach z zakresu 
profilaktyki zdrowotnej, 

2. przedstawia analizę stanu zdrowia mieszkańców miasta sformułowaną na 
podstawie dostępnych danych epidemiologicznych jak również ewaluacji 
przeprowadzonych dotychczas programów profilaktycznych, 

3. zawiera propozycje interwencji – działań w zakresie profilaktyki i promocji 
zdrowia będących odpowiedzią na wcześniej opisaną sytuację 
epidemiologiczną.  

4. finansowanie działań z zakresu profilaktyki i promocji zdrowia odbywać się 
będzie ze środków zarezerwowanych w budżecie miasta na rok 2011, 
przeznaczonych na realizację programów zdrowotnych.  

Akceptacja niniejszego Programu pozwoli na uzupełnienie świadczeń, 
finansowanych przez Narodowy Fundusz Zdrowia, o działania z zakresu 
profilaktyki zdrowotnej, prewencji i promocji zdrowia a jednocześnie ułatwi 
mieszkańcom miasta dostęp do profilaktycznych badań diagnostycznych oraz 
podniesie świadomość zdrowotną mieszkańców. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 



 
 
• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój 
zabudowanej budynkiem przychodni zdrowia przy ul. Turystycznej, 

 
Franciszek Piksa 
Do projektu uchwały dołączona jest mapka, jest to ostatni budynek przeznaczony 
do sprzedaży. 
 
Bernadeta Magiera 
Czy rzeczoznawca będzie ze strony miasta. Czy starający się o wykup mogą 
zatrudnić swojego rzeczoznawcę? Obecny najemca poczynił bardzo duże nakłady 
finansowe aby utrzymać budynek w stanie, który zaakceptuje SANEPiD. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty od 

opłat rocznych z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd. 
 
Franciszek Piksa 
Uchwała dotyczy usprawnienia przepływu środków finansowych pomiędzy 
jednostkami organizacyjnymi miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Bernadeta Magiera odczytała zgłoszony wniosek w sprawie odwołania Radnej 
Elżbiety Siwiec z funkcji wiceprzewodniczącej Komisji Polityki Społecznej 
Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Tadeusz Markiewicz 
Jakie jest zdanie Przewodniczącej Komisji w tej sprawie. 
 
Bernadeta Magiera 
Nie było mnie na posiedzeniu komisji, czy pani Radna zaprosiła kogoś 
zainteresowane tzn. z osób, które nie otrzymały kontraktu lub mają zmniejszony. 
 
Elżbieta Siwiec 
Zaproszone osoby były konsultowane z Panią Przewodniczącą za pośrednictwem 
Biura Rady Miasta, więcej osób nie zapraszałam. Zaprosiłam dwie osoby, 
natomiast powiedziałam na Sesji, że komisja jest miejscem, gdzie każdy może 
przyjść, udzielamy każdemu głosu. Do końca nie wiedziałam, czy będzie ktoś                 
z Narodowego Funduszu Zdrowia, czy nie. Miałam informację od posła 
Gadowskiego, że zadba o to, żeby ktoś był na Komisji, ale oficjalnych zaproszeń 
z mojej strony nie było, z nikim wcześniej przed Komisją nie rozmawiałam. 



Uważam, że było to dobrym momentem, że ktoś z Narodowego Funduszu 
Zdrowia przyjechał i próbował wyjaśnić pewne rzeczy. Przed Pani wyjazdem 
rozmawiałyśmy o komisji i mówiliśmy o poszerzeniu tematyki posiedzenia. 
 
Bernadeta Magiera 
Czy zapraszała Pani Pana Aleksandra Brząskę z Narodowego Funduszu Zdrowia. 
 
Elżbieta Siwiec 
Nie zapraszałam go, widziałam tego pana po raz pierwszy na komisji. Wiedział o 
komisji Pan Poseł Gadowski, powiedział, że spróbuje zadbać o to, żeby ktoś 
przyjechał, do końca nie wiedziałam kto będzie, w trakcie komisji dowiedziałam 
się ze nie będzie nikogo ze szpitala wojewódzkiego.  
 
Bernadeta Magiera 
Powtarzam jeszcze raz pytane, czy pani Radna zaprosiła kogoś 
zainteresowanego, mówię o lekarzach, którzy mają okrojony kontrakty lub ich 
nie dostali, bo o to walczymy. 
 
Elżbieta Siwiec 
My walczymy o mieszkańców- o zaspokojenie ich potrzeb, ja na Sesji 
powiedziałam, że będzie taka tematyka na posiedzeniu komisji społecznej, 
natomiast zaproszenia wysłałam do Pana Hajduka z Porozumień Zielonogórskich, 
było powiedziane, że Pan Hajduk sceduje to na kogoś z Mikołowa, bez 
wymienienia z nazwiska i imienia. Nie miałam wiedzy na tyle, żeby wiedzieć, kto 
nie dostał kontraktu. Jak mogłam zaprosić osoby, które nie mają kontraktu gdy 
nie wiedziałam , że będzie ktoś z Narodowego Funduszu Zdrowia. Osoba z NFZ 
była po to, aby uzbroić w pewną wiedzę radnych i osoby, które na tę komisję 
przyszły. A kolejnym etapem mogło być spotkanie, bo była już nasza wiedz- i 
taki zamysł zorganizowania tej komisji. 
 
Bernadeta Magiera  
Jeżeli był spór to powinny być obydwie strony. 
 
Elżbieta Siwiec 
Komisja nie miała na celu rozwiązywania sporu, celem komisji było 
zaznajomienie Radnych z wiedzą komu i dlaczego kontraktu nie przyznano. Nie 
mogłam zaprosić lekarzy gdyż nie widziałam czy będzie ktoś z Narodowego 
Funduszu Zdrowia. 
 
Bernadeta Magiera 
Zastanowilibyście się Państwo co dalej robić. 
 
Marian Króliczek 
Zaproszenie do Narodowego Funduszu Zdrowia mogło być oficjalnie wystosowane 
przez Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Elżbieta Siwiec 
Z woli mieszkańców zostałam radną i będę pracowała w Radzie czy będę 
wiceprzewodniczącą czy nie – tak samo skutecznie. Nie zapraszałam Pana 
Brząski. Wiedziałam z kuluarów, że prawdopodobnie będzie.  
 
Marian Króliczek 



Gdybyśmy wystosowali zaproszenie to wiedzielibyśmy, czy ktoś będzie, czy nie. 
Elżbieta Siwiec 
Można byłoby wyjść z inicjatywą, że zapraszamy jeszcze kogoś z Narodowego 
Funduszu Zdrowia. 
 
Bernadeta Magiera 
Rozmawiałyśmy, że ktoś z Funduszu powinien być… 
 
Elżbieta Siwiec 
Moją intencją było, że przyjdzie główny usługodawca tj. dyrektor ze szpitala oraz 
pan Hajduk z Porozumienia Zielonogórskiego, to nakreślą nam ten obraz, tym 
bardziej, że tematem komisji nie był temat służby zdrowia.  
 
Bernadeta Magiera 
Nie byłam obecna na posiedzeniu lecz przeczytałam protokół, z którego wynika, 
że Fundusz się wybronił, a nie było człowieka, który by bronił lekarzy. 
 
Elżbieta Siwiec 
Tu nie chodziło o obronę, a o przyczyny – dlaczego nie dostaliśmy kontraktów, 
abyśmy mieli wiedzę gdy którykolwiek z mieszkańców by pytał – abyśmy mieli 
wiedzę z tej komisji, co jest bezpośrednią przyczyną stanu faktycznego.  
 
Bernadeta Magiera 
W związku z faktem, iż radna Elżbieta Siwiec nie wystosowała zaproszenia do 
Narodowego Funduszu Zdrowia oddalam wniosek jako bezprzedmiotowy. 
 
Ad.6.  
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 
 
13 grudnia 2010r. 
Protokół przyjęto głosami: za-3, przeciw-0, wstrzymujących się - 1. 
17 grudnia 2010r. 
Protokół przyjęto głosami: za-3, przeciw-0, wstrzymujących się - 1. 
20 grudnia 2010r. 
Protokół przyjęto głosami: za-3, przeciw-0, wstrzymujących się - 1. 
20 stycznia 2011r. 
Protokół przyjęto głosami: za-3, przeciw-0, wstrzymujących się - 1. 
 
II część posiedzenia -członkowie Komisji zapoznali się z pracą Zespołu 
Ognisk Wychowawczych  w Jastrzębiu Zdroju.  
 
Ad.7.   
Zakończenie posiedzenia.  
Bernadeta Magiera podziękowała zebranym za przybycie i zakończyła obrady 
komisji. 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk                    Przewodnicząca 

Komisji Polityki Społecznej 
Bernadeta Magiera 
 


